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Rudi Garcia pojawił się wczoraj na konferencji prasowej po spotkaniu z

austriackim Eltendorf. Dziennikarze pytali trenera o mecz, ale również o

Benatię, Maicona i dalszą część mercato.

 

- Dziś zespół grał na poważnie. Byliśmy głodni goli, jednak rzeczą, która mi się

podobała to fakt, że drużyna grała na poważnie.

 

Totti w świetnej formie fizycznej.

- Jest graczem klasy światowej, ale potrzebujemy również innych. Chciałem dać

pograć wielki piłkarzom, nadal znajdujemy się w środku pracy. W tym tygodniu

musimy wciąż ciężko pracować, w rzeczywistości graliśmy przeciwko drużynie

amatorów. Pozytywną rzeczą jest brak kontuzjowanych w dniu dzisiejszym.

 

Dałeś grać więcej graczom podstawowym, chciałeś dać im więcej minut w

nogach?

- Poza Gervinho i Torosidisem, dla których był to pierwszy mecz, Pjanic i De Rossi

potrzebują gry, dołączyli do drużyny później. Kieruję czasem gry w ten sposób, aby

wszyscy byli gotowi na początek sezonu i powiedzmy, że również na najbliższe

sparingi, nie tylko ten wtorkowy, ale najbliższy.

 

W USA próbowałeś Skorupskiego, dziś Lobonta. Który wybór po De

Sanctisie jest najlepszy?

- Skorupski jest drugim bramkarzem, sprawy są jasne od początku, jednak Lobont

jest profesjonalistą wysokiej klasy i graczem ważnym dla szatni. Zasługuje na grę i

dziś był właściwy ku temu dzień.

 

Wrażenie zrobił Keita. Co innego może dać tej Romie?

- Posiada wizję gry na wysokim poziomie, często gra z pierwszej piłki, a może to

robić tylko piłkarz, który widzi akcję już zanim otrzyma piłkę. Będzie ważny ze

względu na jego doświadczenie, wygrał dużo, młodzi będą się od niego uczyć, od

gracza i człowieka.
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Zawsze mówiłeś o znaczeniu Benatii dla Romy. Pozostajesz optymistą jeśli

chodzi o jego sytuację? 

- Wydaje mi się, że Mehdi ma jeszcze 4 lata kontraktu. Zobaczymy kiedy wróci Leo

Castan, wydaje się, ze będziemy go mieli wcześniej niż się spodziewaliśmy. Mam

nadzieję mieć do dyspozycji wszystkich przed startem ligi, gdyż będziemy mieli

serię ważnych spotkań. Ze wszystkim łatwiej będzie do nich podejść.

 

Jutro przybędzie De Sanctis, Maicon nie.

- Morgan ma coś ważnego do zrobienia, wiecie lepiej ode mnie, jutro [dziś] jest

ważny dzień dla włoskiej piłki. Wróci również Maicon, równie ważny jak pozostali. Już

w zeszłym sezonie poprosiłem o szerszą kadrę, teraz ją mamy. Jest konkurencja. Na

chwilę obecną jesteśmy na dobrej drodze.

 

W zeszłym sezonie ustaliłeś De Rossiemu symboliczną datę, do której

może ewentualnie odejść. W tym sezonie jest taka data po której gracze

nie mogą odejść czy mercato jest otwarte do 2 września?

- Już powiedziałem, zarówno dla mnie jak i dla graczy jest to szczególne okres.

Faktem jest, że musimy czekać do początku września, na zakończenie mercato.

Mam nadzieję, że nie zdarzy się ważnego. Rozmawiałem z Walterem Sabatinim:

większość rzeczy jest robiona z wyprzedzeniem, zanim będę mógł pracować z

kadrą, aby zmierzyć się z ligą i Liga Mistrzów, tak będzie lepiej dla Romy.

Rozumowanie jest proste.

 

Twoja opinia na temat Tavecchio? Jest taka sama jak kierownictwa?

- Taka sama. Jestem Francuzem i mogę powiedzieć, że wypowiedzi o których się

mówi zrobiły również dużo hałasu we Francji, w sposób bardzo negatywny. Tylko

tyle mogę powiedzieć.
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